To Whom It May Concern:

My family and I have decided to emigrate to Queensland Australia under investor visa for better quality of life and education for my two children.

After searching for an Australia registered migration consultant, we finally selected John Hu of John Hu Migration Consulting (MARN 0746141) who has recently nominated as the Best Brand in Overseas Investor Immigration Consultant Award given by the local PCCW Media.

John's professional team has advised me step by step to complete my Queensland state sponsorship and visa application. Finally, I got my subclass 165 investor visa granted on 29 September 2014.

Owing to my enjoyable customer experience with them, I have no hesitation to recommend John Hu Migration Consulting Ltd. to anyone who decide to emigrate to Australia or other countries under investor business visa.

我家人和我已決定投資移民澳洲昆士蘭省,為了更好生活和子女教育。經過選擇後我們最後決定使用澳洲註冊移民顧問胡康邦移民顧問(MARN0746141)為我們處理我們投資移民簽證。最近胡康邦移民顧問榮獲香港電訊盈科媒體最佳海外投資移民顧問大獎。在2014年9月29日,我和家人獲得165投資移民簽證。因他們優質服務,我胡願意推薦胡康邦移民顧問公司給決定投資移民之朋友。

Kind regards,

Mr. Wong